
Styret i Idrettsrådet i Trondheim  

TK/IF v/ Knut Kvaran 

TRIK v/ Ståle Vaag 

 

Kopi:  

TK/rådmannen v/Ola B Rise 

TK/IF alle ansatte 

Trondheim bydrift v/ Hanne Arnesen 

TRIK v/ Kjell Bjarne Helland 

Trondheim 15.11.2023 

REFERAT STYREMØTE NR 10/23 

MANDAG 30. OKT KL 17.00– 21.10 

STED: GRANÅSEN HELSE- OG ARENABYGG 

 

Deltakere styret: Anne-Lise Bratsberg, Tryggve Duun, Åse Jacobsen, Jørgen Knapskog, Per 

Vidar Melkvik, Anna Solberg, Renate Svinning Thorvaldsen, Erlend Skårsmoen, Bård 

Bredesen og Ingrid Ulvan Olsen 

Deltakere adm: Bjørn Kilskar og Linda Marie Skjervold 

TK: Knut Kvaran, kun sak 86 

Forfall: Lena Kathrin Haram Mittet og Anja Lokheim 

Referent: Bjørn Kilskar 

 
FORMØTE  

17.00 – 18.30 

Møte med Friskliv og mestring, gjensidig orientering og omvisning i bygget. 

Lavterskeltilbud for voksne. 

Stortingets vedtak om «Grønn resept» - et mulighetsrom? 

 

 

 

Kl 18.30 – 19.00 

Sak     

86/23 

Trondheim kommune, 30 min info /status i saker 

a. Turnsenter Falkenborg 

Info fra IRT møte med Trondhjems Turnforening. Aktuelt med kommunal leie 

i anlegget, f.eks klatrehall dersom Trondheim Klatreklubb ikke blir leietaker? 

b. Granåsen rekruttanlegg 

c. Tiller idrettspark - konseptvalg  

d. Leangen kunstisbane og alternativ bane for bandy på Dalgård 

e. Granåsen skytehall  

f. Politiske saker som snart kommer til behandling 

- Skianlegg Øst går i bygningsrådet 14. nov  
Konkl       Til info, se vedlagte notat. 
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Kl 19.00 – 21.00 

Sak  

87/23 

Avklare habilitet 

1. Etablere rutine for sjekk i oppstart av alle styremøter. 

2. Melder noen av frammøtte seg inhabil i noen av sakene som skal behandles?  
Vedtak 1. Etableres heretter som fast sak i oppstart alle styremøter. Alle setter seg inn i 

NIFs lov §2-8 Inhabilitet - veileder. Følges også opp med egen sak for 

gjennomgang / diskusjon på sty 11/23. 

 

2. Tryggve Duun melder seg inhabil i sak 99/13/a – budsjettinnspill politisk 2024 

Erlend Skårsmoen melder seg inhabil i sak 96/23/c - Sem Selands vei, 

Gløshaugen– igangsatt planarbeid. 

 

Sak  

88/23 

Godkjenning av referat styremøte 9/23 – beslutning 

Kontrollutvalget har fått referatet til uttalelse og hadde ingen anmerkninger.  

Vedtak Referat styremøte 9/23 godkjennes med følgende tillegg i vedtak sak 82/23/n – 

Idrettsstipend: Anna Solberg meldte seg inhabil i forhold til en av kandidatene og 

varslet at hun av den grunn unnlot å stemme. 

 

Sak  

89/23 

Fullmaktsmatrise IRT 

Ref beslutning sak 84/h.   

Vedtak Ikke behandlet. Tas på styremøte 23. nov   

Sak  

90/23 

Inkludering IL – beslutning 

a. Aktivitetsguide 

Intet til beslutning. 

b. Inkludering IL  

Intet til beslutning.  

c. Støtte medlemmer med lav betalingsevne 

Søknadsfrist runde 2/2023 er 31. okt. Adm legger fram status innkomne 

søknader pr 30. okt. Beslutte ramme for tildeling denne med bakgrunn i 

innkomne søknader, restmidler 2023 og ekstra 2,5 mill fra TK perioden 2023-

2025. 

d. Støtte klubbambassadør  

Intet til beslutning 

e. Inkluderingsseminar Myrahallen tirsdag 14. nov 

Program for kvelden og forberedelser.  

f. Evaluering tilskuddsordninger 2023 – beslutte søknadsprosedyrer/ 

kriterier 2024. 

 

Vedtak 

 

 

a. Til info. 

b. Til info. 

c. Inntil 986 000 kr avsettes til runde 2/2023 – støtte lav betalingsevne. Adm og 

inkl.utvalget beslutter tildeling og iverksetter snarest utbetaler til lagene. 
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d. Til info. 

e. Program oppdateres etter beslutning i møtet. Sendes snarest ut til lagene, 

samt sak legges på nett. 

f. Inkl.utvalget evaluerer og legger fram forslag søknadsprosedyrer/kriterier 

2024 til beslutning på styremøte des 2023.  

 

Sak  

91/23 

Regnskap IRT pr 30. sept 2023 

Regnskapsrapport legges på DB før møtet. DL presenterer og gjennomgår i møtet. 

Vedtak Regnskap pr 30. sept 2023 tas til etterretning og godkjennes av styret. 

 

 Innkomne saker fra eksterne til behandling – info og beslutning 

Sak  

92/23 

Langeland & Schei – etablere midlertidig aktivitet i eksisterende lokaler? 

Se epost fra TK v/ Vidar Vollan med forslag om å ta initiativ til å forsøke å etablere 

midlertidig aktivitet i eksisterende verkstedlokaler. Dora Eiendom eier lokalene. 

Etablere et mangfold av egenorganiserte aktiviteter?   
Vedtak Adm kontakter i første omgang Dora Eiendom for å sjekke ut evt muligheter for 

midlertidig bruk.  
Sak  

93/23 

PRIOR anleggsplan Trøndelag   

Se epost fra TrIK. Frist uttalelse 15. desember. 

I tråd med det offentlige kravet til behovsdokumentasjon for tildeling av spillemidler 

til idrettsanlegg, så gjør Trøndelag idrettskrets en årlig prioritering for "anlegg av 

regional betydning i et aktivitetsfellesskap". 

Vedtak Sone-idrettsrådet inviteres til å gi innspill. 

AAU utarbeider og sender uttalelse til planen. 

 

Sak  

94/23 

Falkenborg Turnsenter - Trondhjems Turnforening   

AAU avholdt møte med Trondhjems Turnforening 23. okt. Turnforeningen har 

utfordringer med å lande et samarbeid med Trondheim Klatreklubb om leie i planlagt 

klatrehall som del av konseptet. Det haster med avklaring og de trenger hjelp fra oss. 

Dersom klatreklubben ikke blir med inn i prosjektet, ønsker turnforeningen samarbeid 

med andre idretter med anleggsbehov og har et ønske om kommunalt leie inn i 

klatreanlegget for å kunne realisere dette.  

Vedtak AAU følger i første omgang opp saken for å få en snarlig avklaring med 

klatreklubben.  

 

Sak  

95/23 

TrFK kulturplan og frivillighetsplan - innspill 

Oppfølging av innspill til TrFK kulturplan og frivillighetsplan. Skal vi gjøre noe 

aktivt ut mot idrettslagene i egenregi eller i samarbeid med sone-IR? 

Spørreundersøkelse: Hva mener du om kultur- og fritidstilbudet der du bor?  
Vedtak Adm sprer spørreundersøkelsen ut til lagene våre. AU utarbeider formell uttalelse til 

politisk behandling av planene.  
Sak 

96/23 

Kommunale og fylkeskommunale planer/saker til høring og uttalelse – info og 

beslutning 
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a. Tiller Ishall – konseptvalg 

Frist snarest mulig. Iverksatt innhenting av innspill fra NIHF og 

skøytekretsen. Behov for møte før endelig uttalelse? 

b. Gangbro Rosenborgbassenget – planprogram 

Frist 4. nov. Innspill innhentet fra roing og kajakk. Forslag uttalelse legges på 

DB før møtet. 

c. Sem Selands vei, Gløshaugen– igangsatt planarbeid  

Frist 15. nov. Planen inn mot høyskoleparken. Har sendt NTNUI forespørsel 

om innspill til saken.  

d. Transittkaia – planprogram 

Frist 30. nov. Innspill innhentes fra kajakk og roing siden planområdet ligger 

inn i elva et langt område.  

e. Tursti Øvre Leirfossen 

Innspill mottatt fra Klæbu IL. Uttalelse sendt 13. okt 

f. Skolebruksplan Trøndelag FK 2024-2026 

Frist høring 20. okt. Innspill til kommunens behandling av uttalelse i saken 

sendt formannskapet 16. okt. Kopi sendt TrIK. 

 

Vedtak a. AAU og adm inviterer til møte med isidrettene, samt utarbeider og sender 

uttalelse. 

b. Adm bearbeider etter innspill i møtet og sender uttalelse. 

c. AAU og adm utarbeider og sender uttalelse etter innspill i møtet. 

d. AAU og adm utarbeider og sender uttalelse. 

e-f. Til info. 

 

Sak 

97/23 

 

 

 

Vedtak 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vedtak 

 

 

 

 

 

 Pågående saker til behandling/vedtak – info og beslutning 

a. Sak 81/21. Temakveld bærekraft  

Arbeidsgruppe: Anne-Lise, Tryggve, Erlend, Lena og Linda. 

Myrahallen? Status fra arb.gruppa 

 

Temakvelden utsettes inntil videre av hensyn til kapasitet. Saken avsluttes 

inntil videre. Arbeidsgruppa gjenopptar planleggingen igjen år det blir rom 

for dette. 

 

b. Sak 122/21. Møte med statsforvalteren 

Statsforvalteren er forespurt om møte en gang etter 6. mars.   

Saker vi har spilt inn til møtet:  

- inkluderingsarbeid for barn og unge, økonomiske barrierer for barn og unge, 

arealpolitikk og ønske om endringer i plan- og bygningsloven. Intet nytt. 

 

Til info. Avventer svar fra Statsforvalteren. 

 

c. Sak 4/22. Kommunal støtte ulike arrangement 

Status fra arbeidsgruppe (Åse, Lena og Bjørn). Lena er koblet på arbeidet. 

Møte i gruppa avholdt 26. sept og ytterligere grunnlag er innhentet fra 

Trondheim kommune. Status 
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Vedtak 

 

 

 

 

 

 

Vedtak 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vedtak 

 

 

 

 

Vedtak 

 

 

 

 

 

Vedtak 

 

 

 

 

 

 

 

Vedtak 

 

 

 

 

 

 

 

Vedtak 

 

 

Til info. Arbeidsgruppen jobber videre med saken. 

 

d. Sak 33/23. Ildsjelprisen 2023 

Gratulasjonsbrev sendt Astrid Vårvik og info/begrunnelse sendt TrIK 29. sept 

Adm har avklart med Leinstrand IL at de selv sørger for å nominere Astrid til 

den nasjonale ildsjelprisen.  

 

Til info. Vi følger opp og deler Astrid sin nominasjon til den nasjonale 

hedersprisen. Saken avsluttes.  

Etterskrift: Håvard Angen Haarstastrand fra Flatanger IL er av TrIK kåret til 

kretsvinner i Trøndelag. Han går da videre i nominasjonsprosessen inn mot 

idrettsgallaen. 

 

e. Sak 34/23. Frivillighetsprisen 2023 

Vår innstilling på Blyberget Frileik som kandidat ble sendt 18. okt. 

 

Saken avsluttes  

 

f. Sak 52/23/f. Kartlegging/evaluering av vårt inkluderingsarbeid 

Nytt møte med mastergradstudent ved NTNU er avholdt. Kort info. 

 

Adm og inkl.utvalget opprettholder kontakten med studenten og bidrar ved 

behov. Saken avsluttes inntil videre. 

 

g. Sak 56/23. Kommunale støtte drift og aktivitet - hovedrunde 2023 

Status i arbeidet. 

 

Vår innstilling ble sendt kommunen 13.okt. Saken avsluttes. 

 

h. Sak 59/23. Skansen - utfordring parkeringsavgift for idrettslagene 

Se mottatt sammenstilling fra Trondhjems Kajakklubb av dokumentasjon/ 

tallgrunnlag/konsekvenser for alle lagene med aktivitet på Skansen. Anne-Lise 

er i dialog med lagene om når det er fornuftig å ta opp saken med politisk.  

Må få nytt regime på plass før det blir aktuelt for videre oppfølging 

 

Anne-Lise holder lagene orientert og følger opp når det er aktuelt. 

 

i. Sak 68/23 PRIOR anlegg 2024-2025 

Adm og AAU utarbeider forslag PRIOR-liste som framlegges styret for 

endelig behandling i styret senest jan 2024. Prinsipielle avklaringer tas i 

styremøter før endelig beslutning. Status fra adm. 

Kun 8 idretter har så langt sendt innspill. 

 

Til info. Kretser og forbund purres. 
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Vedtak 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vedtak 

 

 

 

 

 

Vedtak 

 

 

 

 

 

 

 

j. Sak 71/23 Lokale aktivitetsmidler (LAM) 2023 

Se tildeling, krav og anbefalinger NIF/KUD, samt vedtatte kriterier fra 

årsmøtet. Frist innstilling til NIF via SA er 15. nov. Tidligere besluttet 

behandlet etter samme mal som de siste årene. Se forslag endelig tildeling, 

samt referat fra AU-møte 17. okt 2023, sak 1 - LAM – praksis fordeling støtte 

til para-idrett; 

 

IRT opprettholder i 2023 samme praksis som tidligere år i fordeling av støtte 

til paraidretten der all aktivitet uansett alder legges til grunn.  

 

Tildeling LAM 2023 vedtas som foreslått. Adm rapporterer snarest 

fordelingen til TrIK/NIF. 

 

Det presiseres i tildelingsbrevet at lagene som tildeles støtte til para-idrett 

skal jobbe aktivt for å etablere/ opprette / styrke sitt tilbud for utøvere i 

gruppen 6-19 år. 

 

IRT sender brev til NIF via TrIK med grundig argumentasjon for at paraidrett 

for voksne også bør innlemmes i kriteriene for tildeling av LAM-midler.  

AU utarbeider utkast brev som legges fram for behandling i styret.  

 

Uavhengig av gjennomslag i NIF/KUD om evt endrede regler i 2024, skal IRT 

bearbeide forslag kriterier fordeling LAM 2024 for ytterligere å tydeliggjøre 

/argumentere for tildeling av midler til voksne parautøvere over 19 år.  

ØU lager utkast kriterier til neste årsmøte. 

 

k. Sak 72/23 Parlamentarisme i Trondheim – konsekvenser for oss? 

Se tidligere saker i bystyret om utredning av parlamentarisme i Trondheim. 

Det vil bli forhandlet om dette etter valget og skal neste gang opp til 

behandling i bystyret 26. okt. Hva innebærer en overgang til parlamentarisme 

for vårt arbeid inn mot kommunen? Ingrid og Jørgen presenterer.  

 

Saken ikke behandlet. Tas opp på styremøte 23. nov. Vi står da over formøte 

for å gi god tid til diskusjon. 

 

l. Sak 79/23 Lavterskeltilbud for voksne i regi av Friskliv og mestring 

Diskutert og fulgt opp i formøtet. 

 

Adm sender info til Friskliv og Mestring om idrettslag som vi mener kan være 

aktuelle for å organisere dette.  Saken avsluttes. 

 

m. Sak 80/23 - Prosjekt NTNU om jenter, trening på høyt nivå og puberteten  

Prosjekt i NTNU industriell økonomi ønsker hjelp til å finne trenere som har 

trent/ trener jenter i alderen 10-18 år. Vi har henvist prosjektet til å ta kontakt 

med særkretser/regioner/særforbund som best kjenner trenermiljøet ute i 

idrettslagene, samt lærere ved spissa toppidrett på Heimdal vgs og Strinda vgs. 
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Vedtak 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vedtak 

 

 

 

 

 

 

 

Vedtak 

 

Saken avsluttes. 

 

n. Sak 81/23 - SINTEF avd helse – skeives erfaringer med deltakelse i 

idretten 

Jobber med et anbud på Doffin-konkurranse fra Bufdir. Problemstillingene er 

å finne ut av hva som hemmer og fremmer åpenhet og deltagelse blant ulike 

grupper skeive i (bredde)idretten. Ønsker knytte til seg en eller flere personer 

som kan delta i en referansegruppe. Referansegruppen vil bli bedt om å mene 

noe om spørsmålene som stilles, hvordan datamaterialet tolkes og trolig bedt 

om tips til intervjuobjekter.  

Vi har anbefaler SINTEF om å kontakte Håvard B. Øvregård i NIF. Styret har 

foreløpig ikke meldt inn navn på aktuelle personer i sitt nettverk.   

 

Vi informerer om at vi dessverre ikke har funnet aktuelle personer til en 

referansegruppe i prosjektet. Saken avsluttes. 

 

o. Sak 84/l. Møte med KLP 

Etter NIPA. Oppfølging inn mot KLP – bidrag / støtte i utvikling av 

idrettsanlegg / idrettsanlegg som del av næringsareal i utbyggingsprosjekter  

Intet nytt. 

 

AAU avtaler møte med KLP 

  
 

Sak 

98/23 

Saker fra adm og styret – til info 

a. Ny klubb – KL 50010027 Nidaros Muay Thai Klubb 

b. Ny klubb – KL50010028 Lilleby Sportsklubb 

c. Charlottenlund Tennisklubb er nedlagt 

d. Trondhjem Bokseklubb er nedlagt 

e. Reppe Sportsklubb er nedlagt 

f. Aktivitetsguide 

Linda informerer 

- Stor aktivitet / mange møtepunkt der Linda og/eller aktivitetsguider har en 

viktig rolle!   

- Status mottatt behov om guide og nyrekruttering inn i idrettslag. 

- Faste digitale møter IR to ganger/mnd er etablert. 

- Del 2 av IMDI-midler, 30 000 kr mottatt fra NIF. Tot tildelt 100 000 kr. 

- Annet 

g. Inkludering IL 

Linda / Bjørn informerer 

- Møte med NIF ang rapportering 2023 avholdes 27. okt. 

- NIF inkl.samling Malmø 16. – 17. okt. Linda deltok. 

- Temamøte NIF sosiale- og kulturelle barrierer 9. nov. Linda har innlegg. 

- FinnFramFest 21. april 2024. Linda sitter i prosjektgruppa. Status 

planlegging. 
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- Avisa Nidaros jobber med sak økonomi som barriere. Intervju med Anne-

Lise og skriftlig tilbakemelding på div spørsmål sendt 23. okt.  

- NIF Webinar 16. nov  

- Annet 

h. Nasjonalt anleggspolitisk utvalg skal etableres i NIF 

AAU har nominert Anne-Lise som kandidat inn i utvalget. 

i. Avtale med TS – salg kommunal tid over 3 000 t kommende sesong  

Avtale med TS signert og iverksatt. 

j. Møte skikretsen 23. okt ang Granåsen rekruttanlegg  

Se dok beskrivelse og kostnadsoverslag. AAU informerer. 

k. Drivkraft – konferanse TrFK 5-7. okt 

Anja og Anne-Lise deltok, kort info. 

l. Husebybadet – ny ramme til idrett og revidert fordeling fra 1. nov 

Justert ramme for idrett landet i dialog med kommunen. Tidligere og bedre 

rammetider til barn og unge. Kattem Svømmeklubb, Vestbyen IL er fornøyd 

har iverksatt endret detaljfordeling fra 1. nov der de samarbeider om 

treningstider / grupper. Dette er meget positivt. 

m. Møte med TK og Vassfjellet Vinterpark 24. okt ang Vassfjelløypa 

Vedr konflikt endepunkt inn mot vinterparken. Bjørn deltok. Se skisse fra IF 

med nytt forslag etter møtet. 

n. Møte med TK og skikretsen ang lokalisering Big Air 27. okt 

Bjørn deltar. 

o. Studentidrettsforbundets ledersamling – panelsamtale 27. okt 

Anne-Lise sitter i panelet. Se agenda. 

p. Høstmøtet TrIK lørdag 4. nov – Scandic Nidelven 

Hvem deltar fra oss? Anne-Lise 

q. Svømmehallfordeling del 1 2024-2025 avholdes 20. nov 

Anne-Lise og DL deltar. Del 2 avholdes etter planen 11. mars 

  
Vedtak a-e. Tas til etterretning. 

Ellers – til info.   
Sak 99/23 Eventuelt 

 a. Budsjettinnspill politisk 2024 

Øk.utvalget la fram innspill som ble gjennomgått. 

 

b. Gjennomgang møteplan 2023-24   
Vedtak a. Ble ikke gjennomgått. 

b. Øk. utvalg ferdigstiller etter innspill i møtet. Sendes alle partier. 
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Merk:  

Kopi av alle referat, uttalelser og sakspapirer legges fortløpende på dropbox. Meld tilbake 

hvis det er sakspapirer dere savner. 

Møteplan IRT 2023-2024 

Handlingsplan 2022-2023 (under oppdatering til HP 2023-2024) 

Anne-Lise Bratsberg /s/  Bjørn Kilskar 

leder Idrettsrådet i Trondheim daglig leder 
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NOTAT
Tema Innspill til idrettsrådets møte 30.10.23, Sak 86/23

Dato 30.10.2023

Til Idrettsrådet i Trondheim

Fra Enhet for idrett og friluftsliv, Trondheim kommune

a. Turnsenter Falkenborg

Info fra IRT møte med Trondhjems Turnforening. Aktuelt med kommunal leie

i anlegget, f.eks klatrehall dersom Trondheim Klatreklubb ikke blir leietaker?

Eierskapsenheten jobber med reguleringsplanen og rapporterer følgende: Reguleringsarkitekten jobber

sammen med turnforeningen for å optimalisere tomta. Det ligger an til en hall under parken, slik at det er

mulig å få til nok areal ihht. programmet som turnforeningen ønsker.

b. Granåsen rekruttanlegg

Direktør for kultur og idrett mottok 5. september et skriv fra Byåsen IL hopp og kombinert som omhandler

ønsker om oppgradering av rekruttanlegget. Direktør for kultur og idrett har invitert til et møte 17.

november for at Byåsen IL Hopp og kombinert skal få presentere sine planer.

c. Tiller idrettspark - konseptvalg

Enhet for idrett og friluftsliv har oversendt skisser av fire ulike alternativer for en ishall på Tiller for uttalelse

fra idrettsrådet og NIHF Region Midt. Skisseprosjektet vil bli lagt frem politisk som et vedlegg til en sak om

videre retningsvalg.

IRT har videre bedt Skøytekretsen Midtnorge om en uttalelse

“Idrettsrådet ber om snarlig tilbakemelding fra NIHF og Skøytekretsen Midtnorge.

Skøytekretsen er ved en feiltakelse ikke tidligere koblet på saken, men må også gi uttalelse til saken.

Idrettsrådet ønsker deretter å sammenfatte en felles uttalelse fra idretten. Dersom uttalelser / ønsker fra

ishockey og skøyter ikke er sammenfallende, vil vi kalle inn til møte for å drøfte saken.

Setter Trondheim kommune på kopi for å informere om at vi kan trengte noe tid før en felles uttalelse vil bli

sendt over.”

d. Leangen kunstisbane og alternativ bane for bandy på Dalgård

IF har god dialog med Bandy om treningsbane på Dalgård denne vinteren. NTNUI Bandy har vært med i to

møter hvor saken har vært diskutert, etter at det viste seg at det ikke går som planlagt med is på Leangen

indre bane denne sesongen. Siste møte var med Astor ishockey og Trondheim bydrift som sammen har

driftet banen på Dalgård (naturis på Dalgård kunstgress) de tre siste sesongene.

Bandy er positiv til en løsning på Dalgård idrettsanlegg denne sesongen, med muligheter for bruk av lager

og garderober, og at det er en lyssatt bane. Det kan bli en bra løsning som en treningsbane for Bandy, alle

kamper må de, dessverre, spille i Oslo og Drammen. Det jobbes med å finne løsninger på oppsett av nett

rundt anlegget, da banen ligger der folk og biler ferdes. Trondheim bydrift vurderer å låne tilbake

ismaskinen fra Leinstrand IL, til uteisen på Dalgård.
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e. Granåsen skytehall

Det er utarbeidet spillemiddelsøknad for 25m og 50 m skytehaller, der Trondheim kommune vil anskaffe

blinker og det skytetekniske materiellet fra MegaLink. Det er et ønske fra Granåsen Skytehall AS å anskaffe

og etablere skytemateriell til baner på tvers med 10m og 15 m baner i anlegget.

f. Politiske saker som snart kommer til behandling

● Videre veivalg Tiller ishall. Skisseprosjektrapporten for Tiller ishall, som grunnlag for politisk

behandling i november og desember.

● Trondheim kommunes prioritering av spillemidler.

● Utleiepriser i kommunale anlegg.

G. Moholt bydelsbasseng

Sit og Trondheim kommune har inngått avtale om reguleringsplansamarbeid. Norconsult er valgt som
plankonsulent etter minikonkurranse blant kommunens rammeavtalepartnere. Oppdragsleder hos
Norconsult er Siri Bø Timestad. Det er gjennomført oppstartsmøte mellom oppdragsgiver og plankonsulent
og det tas sikte på formell varsling av planoppstart for reguleringsplanarbeidet før jul. Det tas sikte på en
fase med optimalisering av mulighetsstudien slik at kommunen kan legge fram en sak om retningsvalg i
prosjektet til formannskapet. Optimaliseringsarbeidet og saken om retningsvalg skal bygge på
medvirkningsprosessen som lå til grunn for mulighetsstudiet. Idrettsrådet vil involveres i arbeidet når
prosjektet har fått drøftet mer konkret framdrift i optimaliseringsfasen.
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